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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 18 januari 2021 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 18 januari 2021 

Närvarande: Maud Delling, Johanna Halldén, Karolina Svensson, Thomas Magnusson, Linn 

Johansen, Eva Åkerström, Emelie Andersson, Anne Albertsson, Sofia Christiansen 

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Gustaf Johansson, Per Josse 

1. Mötets öppnande, Då Per fått förhinder för mötet, hälsade Thomas alla välkomna och 

öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Johanna. 

4. Föregående mötesprotokoll, 2020-12-14, fanns inget att erinra. 

5. Ekonomin Resultatet för 2020 är inte klart ännu. Jeanette ska inventera lagret och 

Marianne ska gå igenom det sista inför bokslutet. Ett resultat kan förhoppningsvis 

presenteras vid nästa styrelsemöte.  

Trots mindre intäkter 2020 så har vi inte behövt använda några pengar från sparkontot 

ännu. 

 

6. Kansliet Jeanette berättade om de kurser som är inplanerade framöver, Grönt-kortkurs 

för handledare, fortbildning för domare och överdomare i hoppning och överdomare i 

dressyr.  

En TR-genomgång för dressyrdomare och arrangörer har efterfrågats. Jeanette och Karolina 

kikar vidare på detta.  

Tävlingsverksamheten börjar så smått öppna upp igen, dock med restriktioner och tillfälliga 

regler om vilka åldrar som får tävla samt yrkessamma inom hästbranschen.  

Nya Checklistor är utskickade till ridskolor och tävlingsarrangörer som ska fyllas i och anslås. 

Kompensationsstödet för kvartal 3 och 4 har nu öppnats för idrottsföreningar och stänger 

den 26 januari.                 

7. Årsmöte 2021 Thomas påminde alla berörda om att skicka in verksamhetsberättelse till 

kansliet. 

Då Kalle och Kerstin avböjt omval i valberedningen 2021 så får vi gå ut med en uppmaning 


 M

JH
, J

M
H

, T
M

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k



2 
 

Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 18 januari 2021 

till alla klubbar att komma med förslag på nya kandidater. 

Vi diskuterade hur upplägget ska se ut och vilket verktyg för onlinemöte vi ska använda vid 

årsmötet. Jeanette kontaktar Malin Eriksson på SISU-Halland som hjälpte till vid förra 

årsmötet och hör om hon kan hjälpa till under kvällen. 

8. DUS Årsmötet för DUS är inplanerat till den 6/3. Inbjudan kommer inom kort. 

En ’Goodiebag’ med massa roliga saker, skänkta från olika företag kommer att lottas ut 

bland deltagarna på årsmötet. Årets ungdomsledare samt årets ungdomssektion kommer 

koras under kvällen. 

9. Distriktsombudsman DOM. Johanna hade inget nytt att rapportera. 

10. Rapporter (RAS, TS)                                   

RAS Maud informerade om att kommittén planerar för digital instruktörsträff och 

fortbildning för tränare. 

En repris av det lyckade Hallandsmästerskapen ska också arrangeras 2021. 

TS – DM-hoppning som var planerat till den 6 februari i Laholm kommer inte att genomföras 

då situationen med coronapandemin bara tillåter yrkesverksamma, samt barn och ungdomar 

som är födda 2005 eller senare, att tävla på häst i nuläget. 

Om inte divisionerna kan gå igång i april som planerat så stryker vi första omgången.  

Vi har förlängt anmälningstiden för lag till den 28 februari.  

Jeanette har varit i kontakt med Kosmonaut i Falkenberg angående om de kan hjälpa till med 

våra digitala föreläsningar. Eftersom deras förslag skulle bli väldigt dyrt, undersöker vi 

möjligheten att istället köpa in en kamera. 

Kommunikation med föreningarna Arbetet med enkäten till våra klubbar fortsätter och 

kommer skickas ut så fort den är klar. 

 

11. Övriga frågor Vi diskuterade möjligheten att signera våra protokoll elektroniskt 

framöver. Per ska kontakta Kicki Ronnerberg på Svenska Rf och höra så att det är ok.                     

12. Nästa möte den 9/2 kl. 20.00 via Teams. 

13. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________   

Thomas Magnusson, ordförande  Johanna Hallgren, justeringsman   

    

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare 
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